
ŠKOLA ZA KLASIČNI BALET 

ZAGREB, Ilirski trg 9 

KLASA: 007-02/24-01/15 

URBROJ: 251-99-04-24-3 

Zagreb, 4. prosinca 2024. 

 

 

 IZVADAK IZ ZAPISNIKA 

sa  42. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet, Zagreb, 

održane  4. prosinca 2024. godine  u 17:30 sati  

 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: Saša Grunčić, Tanja Matić, Ana Šuster Čorko, Emilija 

Sorić, Urša Raukar Gamulin, Mihaela Devald Roksandić 

 

Odsutni članovi: Irena Mikec 

 

Ostali prisutni: Martina Kralj – ravnateljica, Ines Skec – tajnica,  

Zapisničar:  Ines Skec 

 

Predsjednik Školskog odbora gdin. Saša Grunčić otvara sjednicu Školskog odbora Škole za 

klasični balet, pozdravlja prisutne, te predlaže sljedeći  

 

 

DNEVNI RED: 

 

  

1. Verifikacija zapisnika 41. sjednice Školskog odbora od 15. studenog 2024. 

2. Zapošljavanje po raspisanim natječajima 

3. Nastavak radova u dvorani br. 117 i br. 118 (razmatranje ponude za baletni pod) 

4. Razno 

 

 

 AD 1. Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik s 41. sjednice Školskog 

odbora 

 

AD 2. Školski odbor donosi odluku o neizboru kandidata  za radno mjesto tajnik/ica, 1 

izvršitelj/ica na određeno, puno radno vrijeme, probni rad od 60 dana. 

 

Članovi Školskog odbora daju suglasnost za zapošljavanje kandidata koji je bio najbolji za 

radno mjesto nastavnik/ica korepetitor, 1 izvršitelj/ica na određeno, nepuno radno vrijeme, 

zamjena – 36 sati tjedno 

  

Članovi Školskog odbora daju suglasnost za zapošljavanje kandidata koji je bio najbolji za 

radno mjesto nastavnik/ica likovnog folklora, 1 izvršitelj/ica na neodređeno, nepuno radno 

vrijeme- 2 sati tjedno, probni rad u trajanju od 6 mjeseci. 

 

Članovi Školskog odbora daju suglasnost za zapošljavanje kandidata koji je bio najbolji za 

radno mjesto nastavnik/ica klasičnog baleta, 1 izvršitelj/ica na neodređeno, puno radno 

vrijeme – 40 sati tjedno, probni rad u trajanju od 6 mjeseci 
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AD 3.  Članovi Školskog odbora daju suglasnost za nabavu baletnog poda u dvoranama 117 i 

118 

 

AD 4. Pod točkom Razno nije bilo nikakvih pitanja. 

 

Kada je utvrđeno da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Školskog odbora zaključio je 

sjednicu u 18:00 sati. 

 

 

 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA: 

 

_________________________________ 

Saša Grunčić 

 

 

 

 

 


